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Zadeva: Nemoteno delovanje AKC Metelkova  

  

V skladu s 97. členom Poslovnika Mestnega sveta MOL naslavljamo na župana MOL pisna svetniška 

vprašanja in prosimo za pisne odgovore  

 

V teku so priprave Mestne občine Ljubljana na izgradnje novega objekta za potrebe Izobraževalnega 

centra Zdravstvenega doma Ljubljana – Metelkova 10 a. Investicija obsega programe Inštituta za 

raziskave in razvoj, Centra za preprečevanje in zdravljenje odvisnosti od prepovedanih drog, Centra za 

medicino dela, prometa in športa in Razvojne ambulante in neposredno meji na območje AKC Metelkova.  

V proračunu MOL za leto 2025 so za ta projekt  predvidena sredstva za plačilo projektne dokumentacije 

ter za izvajalca gradbenih del, plačilo projektantskega nadzora ter koordinatorja za varstvo pri delu. 

Pridobitev gradbenega dovoljenja se pričakuje proti koncu leta, zato predvidevamo, da v kolikor ne bo 

zapletov, se začetek gradnje prične v prihodnjem letu.  

Projekt je zasnovan tako, da bo za izgradnjo novega centra potrebno porušiti zid in del letnega vrta kluba 

Gala Hala ter odstraniti kolesarnico na ploščadi v območju, ki meji z AKC Metelkova. Uporabnike 

upravičeno skrbi nemoteno delovanje.  Se zidu ne more statično ojačati in ga ohraniti v prvotni zasnovi? 

Kje bo v prihodnje predviden prostor za izvajanje delavnic za otroke, ki jih izvaja društvo Kapa? Bo z 

načrtovanim posegom ogroženo tudi delovanje Kulturno umetniškega društva Channel Zero? Je 

predvidena izgradnja visokega zidu oz. zaščitne protihrupne ograje? Kako bo poskrbljeno za zvočno 

izolacijo, kajti prireditve, ki jih izvajajo na delu zunanjega prostora so tudi glasne in ozvočene? S katerim 

predstavnikom AKC komunicirate in kakšni so zadnji dogovori? 

Se v načrtu razvoja MOL za projekt »Metelkova mesto« poleg predvidene obnove strehe na stavbi Pešci 

predvideva še kakšna investicija? Kakšne načrte še ima MOL glede izboljšanja delovnih pogojev 

ustvarjalcev avtonomnega kulturnega centra? 

 

 

Tovariški pozdrav! 

 

Svetniški klub Levica 

Urška Honzak, vodja 

 


